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Protokól

z posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 20 maja 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczaca Helena Rusak o godz. 13:15 otworzyla posiedzenie Komisj i Samorzadowo

Spolecznej Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci w Komisji

uczestniczy 8 jej czlonków i jest zachowane wladne kworum do podejmowania prawomocnych

opml1.

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji Samorzadowo - Spolecznej w glosowaniu 8 glosów "za" , bez glosów przeciw

i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Informacje na temat dzialalnosci organizacji pozarzadowych dzialajacych na terenie Gminy

Ksawerów ( kluby sportowe) :

- Gminny Klub Sportowy Ksawerów

- Uczniowski Klub Sportowy"Start"

- Uczniowski Klub Sportowy Ksawerów "Atlas"

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia Komisji Samorzadowo - Spolecznej.

Ad. 3.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo- Spolecznej Helena Rusak powitala serdecznie

wszystkich przybylych radnych i gosci.

Sprawozdanie z dzialalnosci Uczniowskiego Klubu Sportowego "ATLAS"

UKS "Atlas" w roku 2009 r. liczy 55 czlonków, w tym 30 cwiczacych w sekcjach pilki noznej

halowej i koszykówki. Pozostala czesc to czlonkowie wspomagajacy i czlonkowie z zewnatrz. Klub

zajmuje sie organizowaniem imprez sportowo- rekreacyjnych dla dzieci i mlodziezy. Dodatkowo w

kompetencjach klubu znajduje sie szkolenie w wybranej dziedzinie sportu jaka jest pilka nozna

halowa. W 2009 roku zorganizowano:

- Mistrzostwa Szkoly w Plywaniu - wrzesien, ok. 60 uczestników

- Miedzyszkolny Turniej Pilki Noznej Halowej pn.: "Turniej Edukacji Naukowej" -



pazdziernik, ok. 90 uczestników

- Miedzyszkolny Turniej Pilki Noznej Halowej pn.: "Turniej Jesieni 2009" - grudzien, ok 70

uczestników

pozalekcyjne i pozaszkolne zajecia pilki noznej halowej - wrzesien/grudzien, 25

uczestników

Srodki na realizacje w/w inicjatyw pozyskane w 95% z Gminy Ksawerów.

Radna Helena Rusak - zapytala jakie sa plany klubu "Atlas" na wakacje?

Prezes Klubu "Atlas" Pawel Triemer - do konca czerwca odbywac sie beda zajecia pozalekcyjne.

W okresie wakacyjnym zajecia zastaja przerwane. Klub nie prowadzi tego typu dzialalnosci. W

ferie zimowe uczniowie nadal beda mogli korzystac z zajec sportowych.

Radna Helena Rusak - zapytala czy nikt nie jedzie na obóz?

Prezes Klubu "Atlas" Pawel Triemer - troje zapasników nalezacych do klubu PTC oraz pilkarze

GKS Ksawerów jadana obóz sportowy, ale ze swoimi druzynami.

Sprawozdanie z dzialalnosci Uczniowskiego Klubu Sportowego "START"

W roku 2009 Uczniowski Klub Sportowy "Start", dzialajacy przy Gimnazjum w Ksawerowie byl

organizatorem nastepujacych imprez sportowych:

21.09.2009 r. na kortach tenisowych w Pabianicach odbyla sie juz IV edycja

Miedzygimnazjalnego Turnieju Tenisa Ziemnego. Zawody rozgrywano w kategorii: single

dziewczat i chlopców. W kategorii dziewczat - III miejsce wywalczyla uczennica

Gimnazjum w Ksawerowie Kasia Gabinowska. W kategorii chlopców - II miejsce zajal

Patryk Szczesik - uczen Gimnazjum w Ksawerowie. W klasyfikacji druzynowej

Gimnazjum w Ksawerowie zajelo II miejsce.

- 29.09.2009 r. - klub byl organizatorem turnieju pilki noznej na boisku otwartym o "Puchar

Wójta Gminy Ksawerów". W turnieju udzial wziely równiez szkoly z Lodzi. W klasyfikacji

koncowej druzynie Gimnazjum w Ksawerowie udalo sie wywalczyc III miejsce.

- 13.10.2009 r. - w hali Gimnazjum w Ksawerowie goscili juz po raz VIII druzyny szkolne z

Pabianic, Lodzi i okolic w ramach turnieju pilki noznej z okazji Dnia Kobiet Edukacji

Narodowej. Turniej jak zawsze cieszyl sie duzym zainteresowaniem i frekwencja. Mecze

rozgrywano systemem "kazdy z kazdym". W klasyfikacji koncowej uczniowie Gimnazjum

w Ksawerowie zajeli IV miejsce.

- Dnia 5.12.2009 r. w hali sportowej Gimnazjum w Ksawerowie odbyl sie Ogólnopolski

Turniej Pilki Noznej Halowej o "Puchar Wójt Gminy Ksawerów". Organizatorami turnieju



byl UKS "Start" dzialajacy przy szkole. Wspólorganizatorem byl LKS Lódz. W turnieju

udzial wzielo 12 druzyn, które podzielone zostaly na dwie grupy. Mecze w grupach

rozgrywano systemem "kazdy z kazdym". W grupie A grali uczniowie Gimnazjum w

Ksawerowie oraz druzyny: LKS Lódz, Boruta Zgierz, Metalowiec Lódz, Ceramika

Opoczno, Mien Lipno. W grupie B wystartowaly druzyny: LKS II Lódz, Kolejarz Lódz,

Sokól Aleksandrów, Start Lódz, GKS Belchatów, Tomaszów Mazowiecki. Lacznie w

grupach rozegrano 30 meczy. Nastepnie do dalszych rozgrywek awansowaly po 2 najlepsze

zespoly z kazdej grupy. Mecze rozgrywano wedlug schematu AA-2B i 1B-2A. Przegrani

w/w meczy grali o miejsce III, natomiast wygrani o I miejsce. W klasyfikacji koncowej

wyniki uplasowaly sie nastepujaco:

1. GKS Belchatów

2.

Sokól Aleksandrów

3. UKS "Start" Ksawerów4. LKS Lódz5.

Start Lódz

6.

Boruta Zgierz

7. LKS II Lódz

8. Mien Lipno

9. Ceramika Opoczno

10. Tomaszów Mazowiecki

11. Metalowiec Lódz

12. Kolejarz Lódz

Uczniowie Gimnazjum w Ksawerowie - prowadzeni przez Pana Radoslawa Bieniasa - byli jedna z

wiekszych niespodzianek turnieju, gdyz zajeli III miejsce, które jest bardzo wysokim osiagnieciem.

Nadmienic nalezy, iz byli oni jedyna szkolna druzyna. Pozostale druzyny byly druzynami

klubowymi. Najlepszym zawodnikiem UKS "Start" zostal Janek Gorczyca. Wyloniono najlepszego

strzelca turnieju - Bartlomieja Wrone, najlepszego bramkarza - Jakuba Tomczyszyna ( obaj z

druzyny GKS Belchatów ) oraz najlepszego zawodnika turnieju - Kamila Góre ( Sokól

Aleksandrów).

Ponadto odbywa sie równiez szkolenie mlodziezy z zakresu pilki noznej i tenisa ziemnego. Ma ono

na celu podniesienie umiejetnosci specjalnej z w/w dyscyplin sportowych oraz przygotowanie

mlodziezy do udzialu w rozgrywkach sportowych.



Radna Helena Rusak - zapytala czy kluby sportowe wezma udzial w organizowanym festynie,

zaplanowanym na dzien 30 maja 2010 r. ?

Prezes Klubu "Start" Radoslaw Bienias - Klub Sportowy "Atlas" wezmie udzial podczas

festynu. Do ich obowiazku nalezy czesc sportowo- rekreacyjna.

Radna Helena Rusak - Czy sajakies potrzeby klubu skierowane do Urzedy Gminy?

Prezes Klubu "Start" Radoslaw Bienias - zglosil propozycje uzyskania banerów reklamowych,

przydatnych na impreze dnia 19 czerwca 2010 r. na Woli Zaradzynskiej.

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Klubu Sportowego "GKS Ksawerów"

W okresie sprawozdawczym w klubie zgodnie z obowiazujacym statutem klubu odbylo sie zebranie

sprawozdawczo-wyborcze wraz z wyborami do wladz klubu. Od 19.01.2010 Zarzad klubu GKS

Ksawerów w wyniku wyborów pracuje w nastepujacym skladzie:

- Arkadiusz Jedrzejczyk - Prezes

- Mariusz Ciemcioch - Wiceprezes

- Karol Kozlowski - Skarbnik

- Adam Topolski - czlonek

- Jan Delag - czlonek

- Artur Wiatr - czlonek

W klubie prowadzone sa zajecia szkoleniowe oraz mecze i turnieje pilkarskie. Obecnie w zajeciach

udzial bierze ogólem ok. 80 osób. Dzieci cwicza w grupie rocznik 1998, oraz rozpoczelismy zajecia

z dziecmi rocznika 2000, w której cwiczy aktualnie ok. 20 osób. Dzieci z rocznika 1998 wystepuja

w rozgrywkach klasy Górski prowadzonych przez LZPN. Mlodziez i seniorzy wystepuja w

rozgrywkach klasy A oraz klasy B prowadzonych takze przez LZPN. W grupie tej cwiczy ok. 35

zawodników.

Dzieci rocznika 1998 rozpoczeli zajecia szkoleniowe od 4 stycznia, trenujac dwa razy w tygodniu w

hali sportowej Gimnazjum w Ksawerowie. Zajecia na hali trwaly do polowy miesiaca marca. W

tym czasie grupa rozegrala 6 meczy sparingowych z druzynami LKS Lódz, Widzew Lódz, SMS

Lódz oraz LKS Galkówek. Po 15 marca zajecia szkoleniowe odbywaj a sie na stadionie gminnym w

Woli Zaradzynskiej. Zajecia treningowe odbywaja sie w tej grupie trzy razy w tygodniu. Od 8

kwietnia rozpoczeto rozgrywki w klasie Górski, w których aktualnie GKS Ksawerów zajmuje 3

miejsce w tabeli rozgrywek. W grupie tej do chwili obecnej przeprowadzono 94 godziny zajec

szkoleniowych, w których ogólem wzielo udzial ok. 1 900 osób cwiczacych. W trakcie

przygotowan do rozgrywek grupa rozegrala 10 spotkan sparingowych, co stanowi 15 godzin oraz



udzial ok. 150 osób w tych zajeciach. W ramach rozgrywek klasy Górski LZPN druzyna rozegrala 4

mecze, co stanowi 6 godzin oraz udzial ok. 60 osób. Zajecia z ta grupa prowadzi trener Krzysztof

Stefanczyk. W koncu kwietnia utworzono nowa grupe dzieci w roczniku 2000 i mlodsi. Zajecia w

tej grupie odbywaja sie dwa razy w tygodniu. W roczniku tym GKS Ksawerów wzial udzial w

turnieju "z podwórka na stadion", którego byl wspólorganizatorem. Odbyl sie on w dniu 12 maja

2010 r. na stadionie gminnym w Woli Zaradzynskiej. W grupie tej zajecia treningowe i udzial w

turnieju wynosi ok. 12 godzin oraz ok. 120 osób cwiczacych. Zajecia treningowe prowadzi trener

Radoslaw Bienias.

W grupie mlodziezy i seniorów zajecia szkoleniowo- treningowe rozpoczeto 18 stycznia 2010 r. w

hali sportowej Gimnazjum w Ksawerowie. Z powodu trudnych warunków ( duze opady sniegu ),

jakie panowaly tej zimy nie mozna bylo rozpoczac w planowanym terminie zajec na boisku

gminnym. W tym czasie mecze kontrolne rozegrano na boisku Ch.K.S w Lodzi. Druzyny GKS

Belchatów w ramach przygotowan do rundy wiosennej rozegraly 12 spotkan sparingowych. Zajecia

na stadionie gminnym udalo sie rozpoczac w koncu lutego, które odbywaja sie do tej pory dwa razy

w tygodniu. Mecze w ramach rozgrywek LZPN zaczelismy rozgrywac od 27 marca. Do chwili

obecnej rozegrano 5 meczy o mistrzostwo klasy A i 3 mecze o mistrzostwo klasy B. W tej grupie

cwiczacych przeprowadzono 64 godziny zajec szkoleniowo- treningowych oraz 40 godzin udzialu

w meczach kontrolnych i mistrzowskich. Razem w zajeciach organizowanych dla tej grupy udzial

wzielo ok 1 900 uczestników. Biorac pod uwage wszystkie grupy cwiczace w naszym klubie

ogólem zorganizowalismy 174 godziny zajec szkoleniowych z udzialem ok 3 360 osób i 58 godzin

zajec w meczach mistrzowskich i sparingowych z udzialem ok 770 osób.

Podsumowujac zauwazyc nalezy, iz od momentu udostepnienia nowego stadionu gminnego w Woli

Zaradzynskiej znacznie zwiekszyla sie liczba osób, bioracych udzial w zajeciach prowadzonych

przez klub. W chwili obecnej prowadzone sa zajecia w czterech grupach szkoleniowych. Powaznie

mysli sie o dalszym rozwoju klub, majac na uwadze zwiekszenie ilosci osób cwiczacych oraz

awans druzyny seniorów do ligi okregowej województwa lódzkiego, a druzyny chlopców rocznika

1998 do ligi wojewódzkiej w klasie Kuchar. Do realizacji tych planow niezbedne bedzie otrzymanie

pomocy finansowej.

Radny Henryk Nowak - zapytal na jakiej pozycji obecnie jest klub?

Prezes klubu "GKS Ksawerów" Arkadiusz Jedrzejczyk - obecnie klub znajduje sie na trzecim

miejscu. Chlopcy rocznik '98 maja duze mozliwosci, aby wejsc do ligi wojewódzkiej. Prezes klubu

wyrazil nadzieje, na zwiekszenie puli pienieznej przekazywanej na dzialalnosc klubu sportowego.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal ile srodków finansowych przeznaczonych jest na sport ?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - 50 000 zl przeznaczanych jest na zajecia sportowe klubów.



Dodatkowo wliczane saj eszcze srodki z przeznaczeniem na utrzymanie boiska.

Radny Zbigniew Pluta - zasugerowal zwiekszenie puli finansowej na dzialalnosc klubów

sportowych.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w tym roku nie jest to mozliwe. Duzo zalezy od wplywów do

budzetu.

Radna Helena Rusak - powiedziala, ze srodki na ten rok zostaly juz rozliczone. Propozycja

zwiekszenia srodków zostanie przemyslana. Wszystko zalezy od wielu czynników, m.in. od

osiagniec klubu oraz od ogloszonego konkursu.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - zaproponowal, aby klub przygotowal propozycje srodków

pienieznych w perspektywie przyszlego roku.

Przewodniczacy poprosil Prezesa Klubu o zabranie glosu - jak zmienily sie warunki prowadzenia

zajec sportowych po oddaniu boiska? Czy kierownictwo klubu docenia zmiany dotyczace poprawy

warunków? Czy pomoze to w zdobyciu zwyciestwa?

Prezes klubu "GKS Ksawerów" Arkadiusz Jedrzejczyk - dzieki nowemu boisku, poprawily sie

warunki prowadzonych zajec. Zaistniala dodatkowo mozliwosc utworzenia kolejnej druzyny. Klub

sportowy caly czas sie rozwija. Zalozenie "saczek" sprawilo, ze brak jest rozlewisk na boisku.

Boiska zostaly odwodnione.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - zapytal czy inne kluby widza te warunki?

Prezes klubu "GKS Ksawerów" Arkadiusz Jedrzejczyk - w innych miejscach tez bardzo duzo

sie zmienilo. LKS Lódz, Widzew Lódz, SMS Lódz maja takze doskonale warunki. Powstaly nowe

obiekty sportowe. Plyta treningowa o nawierzchni suchej stanowi przewage nad innymi boiskami.

Jedynie w kategorii seniorów mamy znaczna przewage nad innymi klubami.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - zapytal o stosunek kierownictwa klubu, zawodników, a

wladze gminne?

Prezes klubu "GKS Ksawerów" Arkadiusz Jedrzejczyk - jak na razie nie ma zadnych

konfliktów oraz róznic w zdaniu.

Radny Zbigniew Pluta - powiedzial, ze dyskusja zawsze jest wskazana.

Radna Helena Rusak - zapytala czy boisko jest dostepne w kazdej chwili dla mieszkanców,

mlodziezy z terenu Gminy Ksawerów?

Prezes klubu "GKS Ksawerów" Arkadiusz Jedrzejczyk - popoludniami kiedy druzyny

sportowe maja treningi, boisko jest zajete, w zwiazku z tym nie ma mozliwosci wejscia na teren

mlodziezy spoza druzyny. Niezrzeszona grupa mlodziezy 15 lat -16 lat - korzysta ze szkolnego

boiska, ze wzgledu, iz wielkosc jest dla nich odpowiednia.

Radna Bozena Ziólkowska - zapytala Prezesa klubu "GKS Ksawerów" czy rocznik '98 jest

rocznikiem mieszanym?



Prezes klubu "GKS Ksawerów" Arkadiusz Jedrzejczyk- w grupie '98 wystepuje dwóch

zawodników z rocznika 1997.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal o klub sportowy Wola Zaradzynska?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - klub nadal istnieje, prowadzi swoja dzialalnosc. Maja swojego

trenera.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - druzyna doroslych trenuje raz w tygodniu, natomiast dzieci,

mlodziez trzy razy w tygodniu. Oblozenie boiska sportowego jest bardzo duze w tygodniu. W

weekendy ( sobota, niedziela) rozgrywane sa mecze na terenie boiska.

Duza liczba srodków pienieznych przeznaczana jest na kosmetyke boiska. Oswietlenie

kosztuje 3 000 zl miesiecznie, szczególnie w okresie jesiennym sa duze koszta.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - dwie osoby sa zatrudnione do obslugi boiska sportowego.

Jeden z pracowników zatrudniony jest na umowe zlecenie, drugi w formie robót publicznych. Jest

to korzysc dla gminy ( zaoszczedzone srodki finansowe ).

Radny Zbigniew Pluta - zaproponowal zakupienie baterii slonecznych - solary.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - ich zakup szacuje sie w kwocie 30 000 - 40 000 zl.

Zainstalowane zostaly solary w gimnazjum - dogrzewanie wody.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - najwieksze koszta zwiazane saz oswietleniem boiska.

Radny Zbigniew Pluta - powiedzial, ze moze istnieje mozliwosc pozyskania srodków pienieznych

z Unii Europ ejskiej.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - zainstalowany zostal monitoring, chroniacy murawe boiska

oraz teren szkoly.

Radna Helena Rusak - powiedziala, ze dyrektor gimnazjum poinformowal, ze kierownictwo

klubu za pózno zlozylo prosbe o udostepnienie hali, celem trenowania zawodników. Radna

zauwazyla, ze juz czas zarezerwowac sobie terminy udostepnienia hali w gimnazjum na okres

powakacyjny.

Radny Zbigniew Pluta - powiedzial, ze nasza mlodziez ma pierwszenstwo, a dopiero potem cel

zarobkowy.

Prezes klubu "Atlas" Pawel Triemer - pierwszenstwo maja zajecia szkolne, a dopiero potem

zajecia pozalekcyjne.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - corocznie do budzetu Gminy Ksawerów wplywaja srodki

pieniezne 30 000 - 40 000 zl od Gimnazjum w Ksawerowie. Srodki te wracaja do placówki

oswiatowej, ale w innej formie. Odciecie od komercji tez nie jest wskazane.

Radna Helena Rusak - pieniadze wracaja do szkoly, z przeznaczeniem na zajecia dla uczniów.

Kompromis jest osiagniety. Kluby z terenu Gminy Ksawerów rozwijaja sie preznie, a wspólpraca z

kierownictwem uklada sie bardzo dobrze.



Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 13:55 zamknela posiedzenie Komisji

Samorzadowo- Spolecznej.

ProtokÓl sporzadzila:
SEKRETARKA

c~c~~
Marta Ziólkowska.

Zalaczniki:

- Lista obecnosci czlonkÓw Komisji.

- Lista gosci

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla

PRZEWODNICZACA
KOMISJI SAMORZADOWO-SPOLECZNEJ

Rady ~,nY Ksarerów-. \;LI'\RL
R lena Rusak


